
 

Protokoll styremøte 04/24 

Tidspunkt; 4. juni 2024 kl. 17:00 – 21:00 

Sted; Fysisk og MS Teams 
 

Deltakere; 

Styreleder Yousuf Gilani 

Nestleder Tanveer Ahmad Chaudry (til 20:15)  

Styremedlem Adil Hameed  

Styremedlem Anushka Saurabh (til 18:30) 

Styremedlem Bijeyata Kumari 

1. varamedlem Owais Mahmood 

2. varamedlem Raksha Jangir (til 20:15 
 

Fra administrasjonen; 

Generalsekretær (GS), protokollfører Trond Søvik 

Idrettskonsulent Erik Aas Andersen (sak 35) 

 

Gjester; 

Hoved-landslagstrener Zeeshan Siddique (sak 36) 

 

 

Styret var vedtaksført med 5 stemmeberettigede. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Sak Tittel og orientering 
33/24 Godkjenning av innkalling, saksliste og protokoll, behandling av 

styremedlemmenes habilitet og ev. saker til eventuelt 
Innkalling og sakliste ble godkjent. Protokoll fra e.o. møte 27. mai er 
godkjent via e-post og lagt ut på nettsidene. Det var to saker til evt. Ingen 
habilitetsinnsigelser ble reist ved møtestart.  
 

34/24 Festkomité årsavslutning 
I budsjettrevisjonen ble det satt noen økonomiske midler til årsavslutning og 
styret ga signaler om ønske om å etablere en egen festkomité for dette, jf. 
sak 23/24. GS foreslo følgende mandat for festkomiteen: 
 
Festkomiteen skal organisere og regissere årsavslutningen for sesong 
2024, herunder slik at alle klubbene i Norge kan få anledning til å delta. 
Festkomiteen skal; 
- Finne og fremforhandle vilkår for sted/mat/drikke og ev. 

underholdning++  
- Fastsette dato og sted så snart som mulig og utarbeide invitasjon som 

kan publiseres tidlig 
- Fastsette ev. egenandeler og hvordan sikre finansiering innenfor 

rammebudsjettet 
- Utarbeide helhetlig prosjekt-/arbeidsplan fra nå og t.o.m. nedrigg med 

ansvar og frister  
- Sette opp program/kjøreplan for selve arrangementsdagen (taler, 

underholdning, premieutdeling, m.m.) 
- Konstituere en prosjektleder som koordinerer, purrer og følger opp iht. 

prosjektplan, samt rapporterer status/framdrift til styret direkte eller ev. 
via GS 

- Benytte Teams gruppe (som GS tilordner) for sporbarhet ved fildeling, 
chat, osv. og sikre god samhandling og samarbeid med 
administrasjonen og alle ressurspersoner 

 
Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Foreslåtte mandat for festkomiteen godkjennes. Følgende personer 
oppnevnes til komiteen; Prosjektleder; Adil, medlemmer; Bijeyata, Raksha 
og Anushka. Komiteen får samtidig mandat til å organisere 
premieutdelingen på NordicCup Oslo 9.-11. august. Komiteen må 
rapportere fortløpende, og legger president med i whatsapp gruppa. 

 
35/24 Kampplan 

Utviklingskonsulent Erik Aas Andersen presenterte status ift. kampplanen så 
langt i inneværende sesong. Sene forberedelser fra flere klubber utfordrer 
det administrative arbeidet med opphopning mens seriespillet er i gang. 
Videre la han frem status for arbeidet med dummyversjon for ny hybrid-
modell som skal benyttes i 2025. Styret diskuterte også hendelse med 
flytting av kamp fra E3 til E1 som hadde blitt ledig.  
 
Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Styret tok redegjørelsen om status for kampplanen så langt i sesong og 
arbeidet med ny hybridmodell for 2025 til etterretning. I tillegg gir styret 
dispensasjon fra spillereglementet ved å gi fullmakt til dommerne til å kunne 
flytte kamper på Ekeberg baner ved mulighet, dersom dette kan sikre 
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gjennomføring av kampaktivitet som ellers ville blitt avlyst. Ved 
årsrevisjonen kan dette innlegges i reglementet. Vedtaket fattes under 
forutsetning av at Dommerkomiteen (DK) ikke har innvendinger. Ev. 
innvendinger/uttalelser må sendes styret snarlig og senest innen èn uke. 
 

36/24 Overordnet struktur for landslagsarbeidet 
Styret har bedt om at denne saken settes opp til behandling, jf. vedtak under 
sak 10/24; «Det settes opp sak til senere styremøte for å se på den over-
ordnete struktur, ansvar og roller for landslagsarbeidet, både ift. 
uttakskomiteen og trenerteamet.»  
 
U19 landslagstrener engasjement er utlyst med søknadsfrist til helgen og 
styrets arbeidsutvalg skal nå vurdere kandidatene og prosessen. I tillegg ser 
også arbeidsutvalget på utvelgelsen av lagledere/managere til denne 
sesongens turneringer. En nærmere evaluering i landslagstrenerteamet 
foretas i slutten av juni med arbeidsutvalget. 
 
Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Landslagsledelsen bes om å utarbeide forslag for 2025 og videre til 
aldersbestemte landslag på herre/ dame siden, i tillegg til utarbeidelse av 
forslag til et A-landslag. I dette arbeidet er det viktig at landslagsledelsen 
(alle trenere) involverer aktører som blant annet mangfolds utvalget, 
uttakskomiteen eller andre relevante, herunder kartlegging av hvilke 
ressurser som behøves og kriterier for spilleruttak.  
GS bes om å styrke logistikkarbeidet rundt landslagenes turneringer med 
opplæring av Bijeyata og Owais etter NordicCup slik at de ev. kan overta 
dette arbeidet på idealistisk basis. I tillegg ønsker styret å jobbe for om 
mulig å kunne realisere å få rammebetingelser for en profesjonell sportssjef 
stilling på sikt. 
 

37/24 Klage/varsling fra dommere 
Det er innkommet påstander om at dommerkomiteen og administrasjonen 
har handlet utenfor rammene som styret har gitt. 
 
Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Adil og Owais oppnevnes som saksbehandlere for styret til å gjennomføre 

organisatoriske undersøkelser utifra retningslinjene for Mitt Varsel, herunder 

ivareta kravet om kontradiksjon ved å innhente uttalelser fra både klagere 

og innklagede. Så lenge saksbehandlingen pågår skal dommerkomiteen 

rapportere til styret via Adil som kontaktperson, og ikke via GS/adm. siden 

varselet bl.a. omhandler hele administrasjonen. Presidenten kan bistå Adil 

ved behov. Når saksbehandlerne er ferdige legges saken frem for styret. 

38/24 Orienteringssaker 
Det ble gitt info om følgende forhold; 
- Praksismedarbeidere i administrasjonen.  
- Anleggsveileder for cricket fra Kulturdepartementet 
- Status klubbopptak/strykninger 
- Møte med Mangfoldsutvalget og NIFs krafttak for mangfold 14.mai  
- ICC antikorrupsjonskodeks  
- ICC info 
- ECL AG avtalen  



 

- Tettere samarbeid mellom særforbund og NIF 
- Status sponsoravtaler 
- Status Nordic Cup kvinner, Oslo.  
- Status lagledere/managere til alle landslagsturneringene 
- Oppfølging av komiteer/utvalg ved kontaktpersoner, iht. sak 23/24 
- Info fra President etter tur til India samt info om cricket midler ved 

revidert budsjett i Oslo kommune  
- Baneforholdene i Oslo 
 
Noen refleksjonspunkter ble tatt opp i styret om status så langt i 
tingperioden samt muligheter videre; 
- Har styret oppnådd målsettinger? Er NCF på riktig vei? 
- Skal NCF lage reklamefilm til bruk på reklamefrie dager på TV?  
- Hvordan involvere ungdom og yngre voksne? Inn i prosessen ved 

utlysning av komiteer/utvalg?  
- Endre periode for komiteer/utvalg til 2 år? 
- Mandat for konkurransekomité skal utarbeides før neste års utlysning av 

komiteer/utvalg.  
- NCF bør eie domenet cricket.no.  
 
Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Orienteringssakene tas til etterretning. Refleksjonspunktene tas med i det 
videre styrearbeid. Raksha får styrets fullmakt til å justere 
sammensetningen i Mangfoldsutvalget ved behov. 

 
39/24 Eventuelt 

- Kontaktpersoner mot domsorganene, sanksjonsutvalget og ankeutvalget, 
ble tatt opp. Disse skal være uavhengige i sine doms-avgjørelser men kan 
likevel med fordel ha en kontaktperson i styret som «fadder».  
- Det var nylig innkommet søknad fra klubb om dispensasjon for utøver for 
overgang fra A-laget i klubben til B-laget. Dette er utenfor 
overgangsperioden og følgelig ble det søkt om dispensasjon. 
 
Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Owais oppnevnes som «fadder» for domsorganene i NCF.  
Søknaden om dispensasjon innvilges. 
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